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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-24 

Datum:  31. 1. 2014 

Z A P I S N I K 

  

24. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v petek, 31. januarja 2014, ob 17. 

uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 23. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Pravilnika o uporabi dvoran v lasti občine Hajdina, 

6. Predlog Sklepa o potrditvi:  

a) DIIP-a za izgradnjo sekundarnih odcepov kanalizacije v naseljih Občine Hajdina, 

b) IP-a za izgradnjo sekundarnih odcepov kanalizacije v naseljih Občine Hajdina, 

7. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa za leto 2014, 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa ljubiteljske kulture za leto 2014,  

9. Program dela Nadzornega odbora Občine Hajdina v letu 2014, 

10. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Uroš Krajnc, Ivan 

Lešnik, Jožica Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec, 

Ivan Vegelj in Maja Vogrinec. 

 

Navzočih je 14 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.   

 

3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 23. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

28. novembra 2013. 

 

Pripomb na zapisnik ni  bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
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SKLEP št. 214: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 23. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 10 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Sestala se je tudi Statutarno pravna komisija, zato prosi 

predsednika komisije, Viktorja Markoviča, da poda stališče komisije.  
 

Viktor Markovič pove, da na točke dnevnega reda, člani Statutarno pravne komisije nimajo 

pripomb, razen kar se tiče 9. tč. dnevnega reda, Program dela Nadzornega odbora Občine 

Hajdina v letu 2014, se upošteva 41. člen Statuta Občine Hajdina, v skladu s katerim mora 

Nadzorni odbor Občine Hajdina posredovati letno Poročilo za leto 2013. Predlaga se, da se 

tudi v program dela doda, da se to poročilo mora do 31. januarja  posredovati občinskemu 

svetu. 

 

Župan pove da je nadzorni odbor obravnaval to poročilo in tisto, kar so imeli v programu so 

obdelali in bo predsedniku nadzornega odbora rekel, da naj še to posredujejo. 

 

Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen predlog za umik ali razširitev dnevnega 

reda 

 

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. 

členom Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 215: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

5. PREDLOG PRAVILNIKA O UPORABI DVORAN V LASTI OBČINE HAJDINA 

 

Župan pove, da je predlog Pravilnika o uporabi dvoran v lasti občine Hajdina bil obravnavan 

na Odboru za javne finance. Pove, da je na prejšnji seji občinskega sveta bilo zavzeto 

stališče, da se skliče sestanek vaških odborov in predsednikov iz vasi Skorba in Draženci, kar 

je bilo tudi že realizirano. Prosi predsednika Odbora za javne finance, da pove stališče 

odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da se je na Odboru za javne finance kar nekaj časa razpravljalo o tem 

pravilniku, potem je bilo sprejeto stališče, da se Predlog Pravilnika o uporabi dvoran v lasti 

občin in Sklep o ceni uporabe dvoran v lasti občine Hajdina, sprejme z naslednjimi 

spremembami:  

 v 4. členu se: 

-  v prvem odstavku v 3. točki se črta beseda »Športna«. 

-  drugi odstavek (2) se pravilno glasi »Razpored uporabe dvoran se objavi na vidnem    

   mestu. 

-  v prvem stavku tretjega odstavka (3) se črta beseda »Preostali«. 

 v 11. členu se v tretji alineji doda »datum in«. 

 zadnji člen se pravilno glasi »12. člen«. 

V Sklepu o ceni uporabe dvoran v lasti občine Hajdine, pa se spremeni naslednje, in sicer: 
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 v 1. členu se v tretji točki (3) znesek 30,00 EUR spremeni v »60,00 EUR « in se doda »ali 

čistilni servis«. 

 v 2. členu se v tretji točki (3) znesek 10,00 EUR spremni v »20,00 EUR« 

 v 5. členu se: 

- v prvi alineji znesek 1,20 EUR spremeni v »1,90 EUR« in  

    - doda se nova alineja »banketna krila 5,00 EUR«. 

 

Župan pove, da imamo dvorane zato, da jih uporabljamo. Imenovali bomo tudi komisijo, ki bo 

sestavljena iz posameznikov iz vasi,  ki bo najbolj poznala problematiko in ta komisija bo 

potem odločala o posameznih stvareh, ki jih nismo mogli opredeliti v pravilniku. Odpira 

razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji  

 

SKLEP št. 216: 

Občinski svet sprejme Pravilnik o uporabi dvoran v lasti občine Hajdina, s stališčem 

Odbora za javne finance. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

6. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI:  

a) DIIP-a za izgradnjo sekundarnih odcepov kanalizacije v  naseljih Občine Hajdina 

b) IP-a za izgradnjo sekundarnih odcepov kanalizacije v naseljih Občine Hajdina 

 

Župan prosi predsednika Odbora za javne finance, da poda stališče odbora.  

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance soglasno sprejel stališče, da se DIIP in IP 

sprejmeta v predlagani vsebini, saj je to dobrobit za naše občane. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 217: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za izgradnjo 

sekundarnih odcepov kanalizacije v naseljih Občine Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

in 
 

SKLEP št. 218: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi IP-a za izgradnjo 

sekundarnih odcepov kanalizacije v naseljih Občine Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

7. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA ZA LETO 

2014 

 

Župan pri tej tč. dnevnega reda prosi Hildo Bedrač, predsednico Odbora za negospodarske 

dejavnosti, da poda stališče odbora. 
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Hilda Bedrač pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da se predlog 

Sklepa o potrditvi Letnega programa športa za leto 2014 sprejme v predlagani vsebini. Bila 

pa je podana še ena pripomba, da bi se v prihodnje priložila realizacija investicij za prejšnje 

leto in plan investicij za naslednje leto. 

 

Župan pove, da je ta pripomba že bila posredovana športni zvezi in odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik pove,  da se po njegovem tu srečujemo z istim problemom, kot v PGD Hajdoše 

kar se tiče vzdrževanja. Tudi tu nismo lastniki teh športnih objektov, imamo pa postavko 

vzdrževanje športnih objektov. Športni objekti so bili po toči sanirani, zato mu ni jasno zakaj 

takšen znesek za vzdrževanje. Kako bomo to financirali,  glede na to, da nismo lastniki.  

 

Župan odgovori, da so vsi ti objekti, lastnina naših društev, mi pa smo v proračunu občine 

Hajdina, za vzdrževanje teh objektov namenili del sredstev. Glede vlaganja v PGD Hajdoše, 

pa smo že večkrat povedali, da se je na občinskem svetu sprejelo, da bo s stavbno pravico 

postala lastnik občina Hajdina, da smo  se lahko prijavili na razpis ministrstva za ureditev 

vaških središč. Če temu ne bi bilo tako,  bi država rekla, da to ne ustreza.  

 

Anton Cestnik k temu doda,  da mora bit bolj definirano, kaj se bo uredilo s tem denarjem.  

 

V Upravni odbor športne zveze so vključeni vsi predsedniki športnih društev. Na teh upravnih 

odborih se ti na osnovi planov skupaj dogovorijo, kako bodo to naredili. Torej iz tega izhaja, 

da ta znesek temelji na osnovi letnih planov, ki jih podajo društva. Torej o vsem tem se 

dogovorijo na športni zvezi, enako je v kulturi in gasilstvu.  

 

Ivan Vegelj pove, da mu pri investicijah v športne objekte manjka plan dela, kje in kaj se bo 

naredilo.   

 

Župan pove, da se s tem strinja in k temu doda, da vsa ta društva zraven sofinanciranja 

občine potrebujejo sigurno še cca 80 % lastnih sredstev. 

 

Po končani razpravi daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 219: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega programa športa 

za leto 2014. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

8. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE 

KULTURE ZA LETO 2014 

 

Župan pri tej tč. dnevnega reda prosi Hildo Bedrač, predsednico Odbora za negospodarske 

dejavnosti, da poda stališče odbora. 

 

Hilda Bedrač pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da se predlog 

Sklepa o potrditvi Letnega programa ljubiteljske kulture za leto 2014 sprejme v predlagani 

vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
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SKLEP št. 220: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega programa 

ljubiteljske kulture za leto 2014. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

9. PROGRAM DELA NADZORNEGA ODBORA OBČINE HAJDINA V LETU 2014 
 

Župan pove, da se je predsednik Nadzornega odbora Občine Hajdina, dr. Marjan Leber, 

opravičil in  odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik pove, da je Nadzorni odbor Občine Hajdina kršil 41. člen Statuta, saj ni dal 

poročila za leto 2013. Prav tako še vedno ni poročila o toči. Pove, da je nadzorni odbor 

sposoben, vendar  so premalo odgovorni. Občinski svet ni obravnaval še niti enega poročila, 

kdaj se bo to obravnavalo ne ve. 

 

Župan pove, da kar se tiče leta 2013 so program, ki so si ga zadali tudi realizirali in v vsakem 

zapisniku so to, kar so rekli, da bodo realizirali tudi zapisali. Danes je na dnevnem redu tč. 

Program dela 2014 in sprašuje, če ima kdo kakšen predlog glede tega. 

 

Anton Cestnik predlaga, da se  v Program dela za leto 2014 vnese, da se mora občinskemu 

svet posredovati poročilo za l. 2013. 

 

Druge razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji  

 

SKLEP št. 221: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme Program dela nadzornega odbora Občine Hajdina 

za leto 2014. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

10. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda naslednje informacije: 

- Izšel je program prireditev v Občini Hajdina za leto 2014. 

- Strategija trajnostnega razvoja občine Hajdina 2014 – 2026 je bila obravnavana na 

odborih in bo dana na eno izmed naslednjih sej. 

- Po novem letu je bil sestanek s predsedniki vaških odborov na katerem sta bila prisotna 

predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti in predsednik Komisije za infrastrukturo. 

Predsedniki vaških odborov so  zadovoljni s sodelovanjem in delom občinske uprave. 

- Sestal se je štab civilne zaščite. 

- Kar se tiče ambulante na Hajdini je zdravnica danes zadnji dan delala. Prišla bo nova 

zdravnica Leonida Masten. Obljubljeno je, da bo malo bolj prisotna tukaj.  Podobno je z 

zobozdravnico, kjer prav tako pride nova. 

- Glede investicij je sedaj sneg malo zagodel. Razpis za »Ureditev komunalne in prometne 

infrastrukture na območju Občine Hajdina« smo morali, ker nismo imeli vključenih vseh 

vsebin in smo to pozneje ugotovili, razveljaviti in objavili smo že novega, ker gre za 

evropska sredstva. Čakamo razpis za ureditev dvoran Skorba in Draženci. 

- Rebalans proračuna bo na naslednji seji, ker moramo vključiti tri investicije energetska 

sanacija šola, komasacija in kanalizacija.  

- V tem času poteka veliko prireditev in občnih zborov in prav je, da se jih svetniki iz vasi, 

vsaj tistih v njihovi vasi, udeležijo. 
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2. Hilda Bedrač pove, da bo v torek 4. 2. 2014, ob 18.30, v dvorani gasilskega doma v  

Gerečji vasi  proslava v počastitev slovenskega kulturnega praznika. Nastopili bodo MePZ 

Društva žena in deklet Gerečja vas in recitatorji OŠ Hajdina. Svoja dela bo predstavil Ivan 

Sivec, znani slovenski pisatelj in pisec besedil narodno zabavne glasbe. 

 

3. Anton Cestnik opozori na objave v Štajerskem tedniku, da te včasih niso točne oz. pravilne. 

 

Župan se  zahvali za opozorilo. Opozorilo se bo preneslo Štajerskemu tedniku.  

 

4. Anton Cestnik ima pripombo  na zadevo postavitve spominskega obeležja častnemu občanu 

Francu Jezi, in sicer, da za to ni bilo na občinskem svetu sprejetega nobenega sklepa.  

 

Župan odgovori, da je ta zadeva bila v proračunu občine Hajdina, ki je bil obravnavan in 

sprejet na občinskem svetu. Torej dodatni sklep ni bil potreben.  

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 17.50.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


